



Skolebestyrelsesmøde

Mandag den 29. august

Kl. 17.30-20.00

Møde nr.: 1

Mikkel Frederiksen	Formand
Ann Christin Rødal Mahrt	Næstformand
Christine Skovsgaard Bruun	Forældrerep.
Lars Pedersen	Forældrerep.
Simon B. Christensen	Forældrerep.
Ann-Lee Pavar	Forældrerep.
Robert H. Kauffmann	Forældrerep
Jesper Arff Rimmen	Forældresupp.
Karen Kyndesen Quinlan	Forældresupp.
Christian Holm Donatzky	Byråds rep.
Emilie Fosselius	Med.arb.rep.
Anne Jørgensen	Med.arb.rep.
Vakant	Elevrep.
Ella Sømod	Elevrep.
Vakant	Elevrep.
Pernille Kjærsgaard	Eksternt medlem
Preben Meyer	Eksternt medlem
Simon Svenstrup	Skoleleder
Bjarke Krøll Willemoes	Viceskoleleder

Mødeleder: Mikkel

Fraværende:

Afbud: Lars, Christian, Preben, Pernille, Simon,

(B) Punkt til beslutning, (D) Punkt til drøftelse, (O) Punkt til orientering

Tids-punkt	Dagsordenspunkt	Bilag	Forberedelse	Ansvarlig
	Godkendelse af dagsorden (B)			
17.30-17.40	Præsentationsrunde Referat Dagsorden godkendt			Mikkel

2				
Nyt fra elevrådet (D)				
17.40-17.55	<p>Referat</p> <p>Fortæller om årets møder. Valg af SB repræsentanter i næste uge. Vil gerne have punkter fra bestyrelsen, som de kan arbejde med.</p>		Overvej om der er noget særligt, vi vil spørge eleverne om!	Eleverne
Bestyrelsens principper (D)				
17.55-18.15	<ul style="list-style-type: none"> • Princippet om trivsel og dannelse, revidere og beslutte (Kun kigge på tilføjelser fra kontaktførelser – ellers er det vedtaget) • Det videre arbejde med trivsel (Temamøde med Ressourceteamet, RT) <p>Referat Princippet helt endelig vedtaget! Det videre arbejde med trivsel: RT – på besøg – god idé! (forslag: Evt. kunne vi også invitere SFO/PUK repræsentanter med til trivselsmødet)</p>			Mikkel og AC
3				
SB konstituering (B)				
18.15-18.20	<p>Præsentation Fordeling af poster</p> <p>Referat: Ann Christin næstformand Mikkel formand</p>			Mikkel
4				
Introduktion til bestyrelsesarbejdet (D)				
18.20-18.35	<p>Bestyrelsens opgaver/rolle (Mikkel + kursus DSFI) Bestyrelsens forretningsorden (Mikkel+SI laver nyt udkast til næste møde)</p> <p>Referat: Mikkel: kort oplæg om bestyrelsens "skal" og "kan"-opgaver. Herunder gennemgang af bestyrelsens årshjul.</p>	X x		Mikkel Simon

	Opfordring til at bestyrelsesmedlemmer deltager i kommunalt kursus for skolebestyrelser (mandag d. 5/9 kl. 17 til 18.30)			
5	Skolefest (B)			
18.35-18.45	<p>Torsdag den 1. september</p> <p>Bestyrelsens bod i formen "Cafemøde om LEAPS"</p> <p>Mikkel laver vagtplan</p> <p>Sekrætærerne laver en badge</p> <p>4. årgang laver et skilt til boden</p> <p>Ledelsen sørger for materialer om LEAPS (herunder evt slides fra LEAPS-præsentationen for skolebestyrelsen sidste år)</p> <p>Forslag om at slides fra Mias (Skoleprojektleder fra Katafonden) oplæg til bestyrelsen rundsendes til ny bestyrelse</p>			SI
18.45-18.55	Pause			
	Økonomi (D)			
18.55-19.00	<p>Budget 2022:</p> <p>Forventer stadig at holde budgettet.</p> <p>Nærmere gennemgang på kommende møde.</p> <p>Referat</p> <p>Sund økonomi, budgettet holder, har brug for at investere i mindre projekter. På kommende møde sættes en mere dybdegående økonomigennemgang på dagsordenen.</p>			SI
6	Budgetmodel			
19.00-19.10	<p>Kort gennemgang ved Simon</p> <p>Referat</p> <p>Ændringer i modellen "beløb pr. elev" er uændret.</p> <p>Socio-økonomiske kriterier ændres. (forsøg at forfine modellen, så den rammer mere rigtigt)</p>			SI

	<p>Ledelse og administration får et opdateret budget. Samlet set på kommune-niveau fastholdes budget-rammen.</p> <p>Udkast til høringssvar udarbejdes af Simon og Mikkel. I svaret skal det påpeges, at det er svært at forholde sig til modellen for Hornbæk Skole, da der ikke er lavet en beregning, i det tilfælde at Hornbæk senere skal indgå i den alm model.</p>			
7	Udvikling af skole og fritidsområdet (O)			
19.10-19.25	<p>Orientering om processen Temaer for udvikling af området. Nærvær, synlig ledelse og inddragelse. Procesplan udarbejdet.</p> <p>Referat: Orientering ved Simon om processen, og om den politiske baggrund for arbejdet. . Der gættes på, at der ikke vil ske væsentlige strukturelle ændringer for Hornbæk skole, men man ved aldrig. Forældrespørgsmål om "hvad det er man prøver at løse" med processen om udvikling af skoleområdet? Det kan være lidt svært at svare på men de 3 ovennævnte temaer må være udtryk for noget man i hvertfald ønsker at forbedre...</p>	X x		SI
	Nyt fra medarbejdere (O)			
19.25-19.35	<p>Referat PUK (Anne) – Fastholder stadig det høje medlemstal. Samarbejde med bådklub - SUP, kajak Overnatning for 4. klasser Spiseaftener + "scenen er din". SFO, ikke så meget nyt, men det går godt. Jeanette er nu SFO-leder. Det giver sammenhæng med at være leder for fase 1. Trivselsmåling blandt medarbejderne. God trivsel.</p> <p>Skolen (Emilie) – omkring LEAPS; uddannelse i gang, spændende proces.</p>			Anne Emilie

	Nyt fra ledelsen (O)			
19.35-19.45	<ul style="list-style-type: none"> • Chromebooks – der arbejdes på / og forventes at Chromebook snart kan bruges igen. • Meddelelsesbogen (evt. arbejds punkt med inddragelse af SB). Meddelelsesbogen er en erstatning for elevplaner. Det er ikke den gammeldags "kontaktbog" • Modtageklasse for Ukrainske børn – pt 9 børn. • Byggeri SFO – er kommet i gang, men er gået lidt i stå i en enkelt uge. • LEAPS opstart- godt fra start. 			SI
	Nyt fra Formand (O)			
19.45-19.50	<ul style="list-style-type: none"> • Samarbejde på tværs i kommunen (bestyrelsesformandsamarbejde er genetableret, samarbejde / udveksling af) • LEAPS – den gode historie – forslag om et aftenmøde i foråret om LEAPS for alle forældre. – med deltagelse af Mia, forældre og elever (en slags ekstra højskole-aften) <p>Referat</p>			Mikkel
	Evt. (D)			
19.50-19.55	<p>Referat</p> <p><i>Nedstående punkter var ikke sat på dagsordenen på forhånd, og er derfor mere idéer forslag til noget skolen kunne arbejde med, eller noget der evt. kunne tages op som punkt i bestyrelsen.</i></p> <p>Regler for hvor og hvornår og hvor meget forældrene må være på skolen. svært for forældre, der kun har været med i corono-årene.</p> <p>Kort over skolen for nye forældre – også med de gamle betegnelser – måske ??</p> <p>Forslag om temamøde for kontaktførelserne/alle forældre i forhold til trivsel, invitere en foredragsholder – åben for alle. (Fx i rammen "højskoleaften")</p>			SI

	Kontaktforældermøde – evt efter Højskoleaften – med opfølgende dialog. Forslag om at der helt fra starten ved udlevering af chromebooks, at der arbejdes med digital dannelse			
	Evaluerings af mødet (D)			
19.55-20.00	<u>Referat</u>			SI

Kommende møder:

- 2022-11-22
- 2023-01-19
- 2023-03-22
- 2023-04-25

Forslag til kommende punkter

- Trivsel med oplæg fra RT-medarbejdere
- Overgange mellem børnehave / skole, Og mellem SFO og PUK
- digital dannelse

Referent: Bjarke